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Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 2. 12. 2019 
 

 

K bodu 1: Starostka J. Čiefová přivítala přítomné. 

Přítomni členové zastupitelstva – J. Čiefová, J. Josefík, Eva Šašková (příchod 17:10), Anna 

Josefíková, Vladimír Šašek, Daniela Steinbachová, Petr Steinbach se omluvil, při účasti 6 členů je 

zastupitelstvo usnášení schopné. Hosté: Ing. V. Toman (SVOL), J. Jindřich, A. Voldřichová, L. 

Josefíková, E. Kříţová, V. Šinágl. 

 

Za zapisovatele byl navrţen V. Šašek, za ověřovatele zápisu byly zvoleny A. Josefíková a L. 

Josefíková                          

Byl přečten program, doplnění hospodaření v obecních lesích – bod 7. 

 

 

Program včetně doplnění byl schválen 5 hlasy a zastupitelstvo se jím bude řídit. 

 

Program: 

1. Úvod  
2. Činnost obce za měsíc listopad 
3. Rozpočet na rok 2020 
4. Dotace – oprava vodovodu 
5. Rozpočtové opatření č. 9/2019 
6. Žádost – PREVENT 99 
7. Hospodaření v obecních lesích – doplnění programu 
8. Různé  

 
K bodu 7: hospodaření v obecních lesích 

Příchod E. Šaškové 17:10 

Po seznámení se situací na trhu s dřevem  pan Jindřich  navrhl uzavřít  smlouvu s CHODSKOU 

LESNÍ s.r.o.  na prodej dřeva dle cenové nabídky -  příloha č. 1, odsouhlaseno 6 hlasy. 

Usnesení č.: 1/9/2019, zastupitelstvo odsouhlasilo podepsání smlouvy s CHODSKOU LESNÍ s.r.o. 

 

Dotace - Ministerstvo zemědělství zveřejnilo výzvu k podávání ţádosti o poskytnutí finančního 

příspěvku na zmírnění dopadů kůrovcové kalamity v lesích za období od 1. 10. 2017 do 31. 12. 

2018, zastupitelstvo souhlasí s podáním dotace, 6 hlasů. 

Usnesení č.: 2/9/2019, zastupitelstvo souhlasí s podáním dotace. 

Ing. Toman podal obšírnou informaci o organizaci SVOL (Sdruţení vlastníků obecních a 

soukromých lesů v ČR) a o situaci v ČR v důsledku kůrovcové kalamity. V současnosti má 670 

členů, kteří vlastní cca 20 % lesů v ČR. Informují o aktuální situaci s trhem dříví, výsadbového 

materiálu, dotačních programech aj. poplatek 11,- Kč/ha/rok, coţ je pro obec Nicov cca 5200,- Kč. 

SVOL – zastupitelstvo souhlasí se vstupem do Sdruţení vlastníků obecních a soukromých lesů 

v ČR, hlasování 5 pro, Steinbachová se zdrţela. 

Usnesení č.: 3/9/2019 zastupitelstvo odsouhlasilo vstup do Sdruţení vlastníků obecních a 

soukromých lesů v ČR 

 

K bodu 1:  
Předloţena kniha pošty, pokladní kniha, výpis z účtu České spořitelny a ČNB. 

Předsedové výboru finančního a kontrolního by měli do konce roku a provést kontroly. 
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K bodu 2:  
Protahování sněhu – uzavření smlouvy s Šumavským statkem Nicov na zimní sezónu 2019/2020, 

600Kč/h. Hlasování 4 pro, Šašek, Josefík – zdrţeli se 

Usnesení č.:4/9/2019, zastupitelstvo souhlasí s podepsáním smlouvy se Šumavským statkem Nicov 

 

Garáţ/sklad – na kontrolním dnu 12. 11. 2019 (proj. Ing. Steinbach, Kyznar, Čiefová, Josefík, 

Šašková E., Šašek) byly řešeny výšky (soklů, podlah, komunikace, sjezdy, opěrné zdi a svody z 

okapů, do zimy by se měly zhotovit zbývající základové pasy, dokončení do května 2020. 

 

29. 11. 2019 – kontrolní den rekonstrukce hasičské nádrţe Řetenice (Kvint-Zátka, Čiefová, 

Josefíková A., Šašek). Nádrţ bude hotova dle smlouvy.  

 

Diskuze k ČOV Nicov: 

Josefíková A. - bude povinnost se připojit ?, při nákladech 13 aţ 15 mil a i kdyţ obec dostane 65% 

dotaci se jí zdá na tak malou obec centrální ČOV (na p.č. 312/2 kú Nicov) drahá. Obec bude mít i 

při provozu této  ČOV nemalé výdaje a to jen pro cca 15 napojených objektů, je pro obecní 

příspěvek kaţdému na vybudování individuální ČOV, v předešlém zastupitelstvu nebyla. 

Šašek V. - myslí si, ţe se kaţdý rád připojí, také v minulých obdobích nebyl členem zastupitelstva, 

ale pamatuje si, ţe došlo k poklesu náročnosti z cca 25 aţ 32 mil. na centrální ČOV (Pl. mlýn) pro 

Nicov i Řetenice. Současný návrh z minulého sloţení zastupitelstva počítá s  centrální ČOV  (p.č. 

312/2 kú Nicov) pro Nicov  a podporou individuálních ČOV v Řetenicích (cca 4 trvale obydlené, 

penziony, rekreační objekty). V Nicově (cca 21 trvale ţijících rodin, 8 rekreačních objektů, 

ekonomka, ubytovna, hospoda) není vhodný tok pro připojení individ. ČOV. 

Šinágl – existují přečerpávací stanice. 

Steinbachová – ČOV  v Nicově je důleţitá s ohledem na perspektivu obce. 

 

Starostka - nabídka na zhotovení rozpočtu na ČOV a kanalizace Nicov, předloţena nabídka na 

zhotovení rozpočtu od AQUAŠUMAVA – 30 000,-, Ing. Jan Voldřich – 33 000,-, zastupitelstvo 

souhlasí s 5 hlasy s nabídkou AQUAŠUMAVA, Josefíková se zdrţela. 

Usnesení č.: 5/9/2019 zastupitelstvo souhlasí s vytvoření rozpočtu firmou AQUAŠUMAVA 

 

K bodu 3:  
Rozpočet 2020.  

Byl zveřejněn na úř. desce a minulém zasedání zastupitelstvo bylo informováno o jednotl. bodech 

Rozpočet  na rok 2020 – vyrovnaný rozpočet – příjmy 6 383 400,-, výdaje – 6 383 400,-Kč. 

Hlasování: 6 pro. 

Usnesení č.:6/9/2019, zastupitelstvo souhlasí s vyrovnaným rozpočtem na rok 2020 (příjmy 

6 383 400,-, výdaje 6 383 400,-)  

 

 

K bodu 4: Dotace – vodovod Řetenice. 

Starostka podala informace o poruchách na vodovodu nad Matschinerů a jejich opravách (AQUA 

ŠUMAVA + Kvint a J. Josefík). Vodovod je na hranici ţivotnosti, hrozí další poruchy. 

Josefík - vodovod je starý a je v havarijním stavu, je třeba komplexně řešit. Je zdroj vydatný? 

Čiefová – nejakutnější je větev od hydrantu směrem k Matschinerů, je tam nízký tlak, malý průtok. 

AQUAŠUMAVA odhadla náklady na tuto část na 360 tis Kč. Dotační pomoc je omezená na 300 tis. 

Kč.  Kompletní rekonstrukce laickým odhadem přijde na 3-4 mil. Kč 

Zastupitelé hlasují o podání ţádosti na dotace na Jihočeský kraj na opravu havarijní větve vodovodu 

Hlasování 6pro 
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Usnesení č.:7/9/2019 zastupitelé souhlasí s podáním dotace na opravu havarijní větve vodovodu 

 

Josefíková A. - p. Kraml by asi po rekonstrukci nechtěl mít vodojem na svém pozemku. 

Šašek – další z moţností jsou individuální vrty, které by měly být  v souvislosti se suchem státem  

podporovány a obec by to vyšlo ekonomicky výhodněji. 

Hosté- je moţnost přejít k  jiné servisní společnosti? 

Čiefová – objedná se studie celkové rekonstrukce vodovodu v Řetenicích + vydatnost zdroje. 

Hlasování 6 pro.  

Usnesení č.:8/9/2019 Zastupitelstvo souhlasí s pořízením studie na rekonstrukci celého vodovodu 

v Řetenicích včetně vydatnosti zdroje.   

 

K bodu 5: Rozpočtové opatření č.9/2019 

Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtové opatření č. 9/2019. 

 

K bodu 6: Ţádost PREVENT 

Ţádost o finanční příspěvek 984,- na prevenci proti návykovým látkám, poradenství, řešení 

problémů. 

Hlasování 5 pro, Josefík proti 

Usnesení č.:9/9/2019 zastupitelstvo souhlasí s finančním příspěvkem 984,- 

 

Bod 8:  

 26.12. mše od 10,30 
Poplatky- na minulém zastupitelstvu byla přednesena ţádost na sníţení poplatků za SKO, vodu a 

psi pro důchodce, hlasování 1pro Josefík, 5 proti. 

Usnesení č.:10/9/2019 zamítnuto sníţení poplatků pro důchodce 

Moţnost sníţení ceny dřeva pro důchodce bude řešeno na dalším zastupitelstvu. 

 

 

 

Zapsal: Šašek V.     Ověřily:  A. Josefíková 

 

 

 

          L. Josefíková 

Starostka: Mgr. J.Šašková  


